7D5N POPULAR BEIJING (SCBE-MH/07) 7天5晚精彩北京 (SCBE-MH/07)

Valid from Mar 2019 有效期从三月 2019

CITIES: Beijing 城市:北京

Features:

- ✓ Visit Forbidden City ~ Yingluo residence-Yanxi Palace, Ruyi residence-Yikun Palace, Zhenhuan residence-Shoukang Palace, Fair Princess residence-Shufangzai, Jinren Palace, Taihe Hall...
- ✓ Experience the authentic old Beijing culture with Trishaw ride Hutong and Siheyuan Home Visit
- ✓ Explore Juyongguan Great Wall ~ It is a part lying through mountains as a wall to prevent the enemies
- ✓ Visit Summer Palace ~ It is a vast ensemble of lakes, gardens and palaces in Beijing.
- ✓ Visit Zhenjue Temple ~ also named as Wuta Temple, it is the earliest King Kong Throne Tower in China, it also known as the Little Angkor Wat hidden in Beijing
- ✓ Stay at 5 star hotel ~ Beijing Kai Sheng Xinfeng Hotel, Four Points by Sheraton Hotel Langfang, Gu'an
- ✓ Savour Beijing Local Delicacies ~ Shabu-shabu + BBQ Buffet, Quanjude Roast Duck + Red Wine, Palace Feast, Grilled Fish + Roast Pork...

特色:

- ▼深度游览故宫~璎珞居所-延禧宫、如懿居所-翊坤宫、甄嬛居所-寿康宫,还珠格格居所-漱芳斋,景仁宫,太和殿...
- ▼体验三轮车游胡同以及四合院家访,感受最地道的老北京文化
- ▶攀登居庸关长城 ~ 地形独特,这里有雄奇的天然峻岭,也有纵深的溪沟,为军事防御提供了天然屏障
- ✔游览中国古典园林之首~颐和园,全园以西山群峰为背景,建筑群与山湖形势融为一体,景色变幻无穷
- ✔游览真觉寺 ~ 又名五塔寺,中国最早的金刚宝座塔,塔身的石刻图案十分细腻丰富,也被称为藏在北京的小吴哥窟
- ◆全程入住5星级酒店~北京凯盛兴丰酒店,廊坊固安福朋喜来登酒店
- ✔ 品尝北京道地风味餐~铁木真涮涮锅+BBQ 烤肉自助餐,全聚德烤鸭+红酒,宫廷宴,烤鱼乳猪拼盘。。。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Beijing	D: Meal on board	Beijing Kai Sheng Xingfeng Hotel 5*/ similar
	吉隆坡 → 北京	晚: 机上用餐	北京凯盛兴丰酒店 5*/ 同级
2	Photo Stop/Walking Tour: Tiananmen Square - It is a city square in the center of Beijing and also the world's largest city square. Photo Stop: Outview National Centre for the Performing Arts UNESCO/Photo Stop/Walking Tour/Entrance: Forbidden City - Known as the Palace Museum, and it is the imperial palace for 24 emperors during the Ming and Qing Dynasties. Fun/Entrance: Trishaw ride Hutong, Siheyuan Home Visit Entrance: Acrobatic Show	B: Hotel L: Hot Chili Fish D: Shabu-shabu + BBQ Buffet	Beijing Kai Sheng Xingfeng Hotel 5*/ similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	北京 拍照打卡/漫步游: 天安门广场 - 坐落在北京市中心,饱经 500 余年风雨沧桑的天安门广场是当今世界上最大的城市广场。 拍照打卡: 外观国家大剧院 世界遗产/拍照打卡/漫步游/入场: 故宫 (紫禁城) - 又称紫禁城,于明代永乐十八年 (1420年) 建成,是明、清两代的皇宫,无与伦比的古代建筑杰作,世界现存最大、最完整的木质结构的古建筑群。 体验/入场: 三轮车游胡同,四合院家访 入场: 杂技表演	早:酒店 午:水煮鱼风味 晚:铁木真涮涮锅+ BBQ 烤肉 自助餐	北京凯盛兴丰酒店 5*/ 同级
3	Beijing UNESCO/Photo Stop/Walking Tour/Entrance: Juyongguan Great Wall - It was built in a valley of 15 km, the mountains are overlapping, the trees are lush, the mountains are blooming, and the scenery is magnificent. Photo Stop: Bird's Nest Stadium, National Aquatics Center, Pangu Plaza, Linglong Pagoda Shopping: Wangfujing Street - Snacks, Souvenir; APM Food Court	B: Hotel L: Chinese D: NIL (APM Food Court)	Beijing Kai Sheng Xingfeng Hotel 5*/ similar
	北京 世界遗产/拍照打卡/漫步游/入场:居庸关长城-建在一条长达 15 公里的山谷间,两旁山峦重叠,树木葱郁,山花烂漫,景色瑰丽,远在 800 年前的金代,就被列为燕京八景之一。 拍照打卡: 鸟巢,水立方,盘古大观,玲珑塔购物: 王府井大街-小吃,伴手礼; APM 美食城	早: 酒店 午: 中式合菜 晚: 自理 (APM 美食城)	北京凯盛兴丰酒店 5*/ 同级
4	Beijing UNESCO/Photo Stop/Walking Tour/Entrance: Temple of Heaven - The place was visited by the Emperors of the Ming and Qing dynasties for annual ceremonies of prayer to Heaven for good harvest. Photo Stop/Walking Tour: Zhenjue Temple, One Page Bookstore Photo Stop/Fun: Starbucks Café - Second largest store in the world Shopping: Qianmen Street - Snacks, Souvenir; Beijing Square - Branded Shop; Xianyukou Delicacy Street	B: Hotel L: Chinese D: NIL (Xianyukou Delicacy Street)	Beijing Kai Sheng Xingfeng Hotel 5*/ similar
	北京 世界遗产/拍照打卡/漫步游/入场:天坛公园-北京皇家祭坛,是明、清两代皇帝"祭天""祈谷"的场所。 拍照打卡/漫步游:真觉寺,One Page 网红书店 拍照打卡/体验:星巴克臻选旗舰店-全球第二大门店 购物:前门步行街-小吃,伴手礼;北京坊-品牌专卖店;	早: 酒店 午: 中式合菜 晚: 自理 (鲜鱼口美食街)	北京凯盛兴丰酒店 5*/ 同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
5	Beijing UNESCO/Photo Stop/Walking Tour/Entrance: Summer Palace - Being the largest and most well-preserved royal park in China. Shopping: Yandaixie Street - Snacks; Traditional Paper Cutting, Shichahai Bar	B: Hotel L: Palace Feast D: Grilled Fish + Roast Pork	Beijing Four Points by Sheraton Hotel Langfang, Gu'an 5*/ similar
	北京 世界遗产/拍照打卡/漫步游/入场:颐和园-中国现存规模最大,保存最完整的皇家园林,为国四大名园之一,誉为皇家园林博物馆。 购物:烟袋斜街-小吃,传统剪纸:什刹海酒吧街	早:酒店午:大宅门宫廷宴晚:烤鱼乳猪拼盘	北京廊坊固安福朋 喜来登酒店 5*/ 同级
6	Photo Stop/Walking Tour/Entrance: Lugou Bridge - It is a stone bridge and also named as Marco Polo Bridge. Wanping Fortress - It is belongs to the protection scope of the Lugou Bridge, a national key cultural relics protection unit. Photo Stop: Outview China Central Television, The Place Shopping: Xiushui Street - Clothing, Local Products	B: Hotel L: Cantonese Specialty D: Quanjude Roast Duck + Red Wine	
	北京 拍照打卡/漫步游/入场: 卢沟桥 - 北京市现存最古老的石造联 拱桥。宛平城 - 中国华北地区唯一保存完整的两开门卫城。 拍照打卡: 外观中央电视台,世贸天阶 购物: 秀水街 - 服装,土特产	早: 酒店 午: 粤菜风味 晚: 全聚德烤鸭+ 红酒	
7	Arrived Kuala Lumpur	Meal on board	
	抵达吉隆坡	 机上用餐 	

Other Information:

1 | Estimate Climate:

Spring (Mar-May): 3-13 °C / Summer (Jun-Aug): 18-28 °C Autumn (Sep-Nov): 15-25 °C / Winter (Dec-Feb): -1-8 °C

- 2 Currency: Chinese Yuan (RMB)
- 3 Optional: Golden Mask Dynasty Show + Jingshan Park + Taikoo Li Sanlitun @ RMB330/pax
- 4 NO Shopping Stop

其他讯息:

1 气候预测:

春季 (三-五月): 3-13°C / 夏季 (六-八月): 18-28°C / 秋季 (九-十一月): 15-25°C / 冬季 (十二-二月): -1-8°C

- 2 货币: 人民币 (RMB)
- 3 | 自费: 金面王朝秀 + 景山公园 + 三里屯太古里 @ 人民币 330/人
- 4 全程无购物站



Disclaimer:

- 1. Tour commentary will be conducted in Mandarin or Cantonese with simple English translation by Tour Leader.
- 2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
- 3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
- ${\bf 4. \ Local\ specialty\ meals\ are\ subject\ to\ the\ season\ and\ availability\ at\ time\ of\ travel.}$
- $5. \ Sights-seeing \ places \ are \ subject \ erratic \ weather \ conditions \ caused \ by \ global \ warming \ climate \ change.$
- 6. The group departure is subject to a minimum group size of 20 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
- 7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.
- 8. All pricing for optional are for reference purposes only and subject to change without any prior notice. Final prices are to be confirmed by the tour manager/leader during the tour.

免责声明:

- 1. 全程使用中文或粤语讲解、领队将以英文简约地说明。
- 2. 我们有权改变顺序或更改,修正或改变行程,如果有必要,恕不另行通知。
- 3. 所有航班及酒店乃暂定性、最终确认将随后通知。
- 4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
- 5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
- 6. 本团成团人数将以最少20位及不多于38位付费成人为标准。
- 7. 所有显示图片均仅供为说明用途,实际可能会有所不同。
- 8. 所有自费项目价格均仅供为参考用途,如果有更改恕不另行通知。请向领队询问及确认最终价格。

(Network Agent	1
l		
l		